
 Zarząd Powiatu 
 Stalowowolskiego 

OZK.0022.16.1.2019.KS 

Protokół Nr 25/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 11 kwietnia 2019 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11.05 zakończenie o godz. 12.10 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Janusz Zarzeczny,  

 Wicestarosta Mariusz Sołtys, 

 Członkowie Zarządu: Alfred Rzegocki, Andrzej Gargaś. 

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Sekretarz Powiatu Helena Krasoń, 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa, 

 Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk, 

 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Wojciech Chodorek. 

 

Osoby zaproszone: 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach, 

 Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik, 

 Dyrektor ZPO-W Teresa Polowska. 

 

Porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Ogłoszenie I przetargu ustnego nieograniczonego na zbycie nieruchomości gruntowej będącej 

własnością Powiatu Stalowowolskiego. 

4. Zawiadomienie p.o. dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Stalowej Woli 

o oddaniu w najem sali lekcyjnej w ZSP Nr 2 dla pani Elżbiety Berezeckiej.  

5. Powiadomienie o wyniku postępowania konkursowego na stanowisko dyrektora Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli, ul. Kwiatkowskiego 1. 

6. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli, ul. Kwiatkowskiego 1. 

7. Projekt uchwały w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej 

w Stalowej Woli, ul. Kwiatkowskiego 1. 



 
 

8. Wniosek dyrektor ZPO-W w sprawie uzgodnienia liczby wychowanków w grupie 

wychowawczej oraz wymiaru zajęć opiekuńczych i wychowawczych tygodniowego rozkładu 

zajęć z jedną grupą wychowawczą w Bursie Międzyszkolnej w Zespole Placówek Oświatowo-

Wychowawczych. 

9. Przyjęcie informacji na temat projektów edukacyjnych realizowanych w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski w roku szkolnym 2018/2019. 

10. Projekt uchwały dotyczący przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

zmieniającej Uchwałę Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustalenia rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Stalowowolskiego w 2019 roku. 

11. Wniosek Aeroklubu Stalowowolskiego w sprawie wsparcia finansowego, w kwocie 50 tys. zł 

„20. Szybowcowych Mistrzostw Europy”. 

12. Wniosek Szkolnego Klubu Przedsiębiorczości działającego przy Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych nr 3 w Stalowej Woli w sprawie dofinansowania zakupu nagród dla 

laureatów XII edycji Międzyszkolnego Konkursu Wiedzy o Prawach Konsumenta.  

13. Wniosek Stowarzyszenia na Rzecz Dzieci i Młodzieży Niepełnosprawnej „Szansa” w Stalowej 

Woli w sprawie objęcia patronatem Marszu Godności Osób Niepełnosprawnych, a także 

dofinansowania organizacji tego wydarzenia. 

14. Wniosek Koła Łowieckiego Knieja w Stalowej Woli w sprawie objęcia patronatem zawodów 

w strzelectwie myśliwskim oraz o ufundowanie nagrody. 

15. Wnioski samorządowych instytucji kultury z terenu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

częściowego dofinansowania kosztów organizacji imprez plenerowych w dziedzinie kultury 

i ochrony tradycji regionalnych. 

16. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2019 rok. 

17. Przyjęcie protokołów: 

 23/2019 z dnia 28 marca 2019 r. 

 24/2019 z dnia 04 kwietnia 2019 r. 

18. Wolne wnioski. 

19. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 25. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie 

na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 



 
 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania 

do proponowanego porządku obrad. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził 

głosowanie.  

Głosów: za -4, przeciw -0, wstrzymujące -0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 3. Ogłoszenie I przetargu ustnego nieograniczonego na zbycie nieruchomości gruntowej 

będącej własnością Powiatu Stalowowolskiego. 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach powiedziała, zgodnie z art. 35 ust.1 ustawy o gospodarce 

nieruchomościami w dniu 22.02.2019 r. wywieszono w siedzibie urzędu, na okres 21 dni, 

wykaz nieruchomości przeznaczonych do zbycia. Ogłoszenie zostało podane do publicznej 

wiadomości przez ogłoszenie w prasie i na stronie internetowej urzędu. Ogłoszenie było 

podane również do publicznej wiadomości w dniach 22.02.2019r. do 15.03.2019r. Naczelnik 

powiedziała, że do dnia 08.04.2019r. (6 tygodni od dnia wywieszenia wykazu) nie wpłynął 

żaden wniosek od osób uprawnionych do nabycia w/w nieruchomości dlatego można ogłosić 

przetarg. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy ogłoszona kwota zawiera podatek VAT? 

Naczelnik Wydziału IMP odpowiedziała, że jest to kwota bez VAT-u. Naczelnik powiedziała, 

że jest wielu zainteresowanych zakupem tej nieruchomości gruntowej w związku z czym 

kwota może ulec zmianie. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał czy są pytania lub uwagi? 

Starosta zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu wyraził zgodę na ogłoszenie I przetargu ustnego nieograniczonego na zbycie 

nieruchomości gruntowej będącej własnością Powiatu Stalowowolskiego. 

 

Ad. 4. Zawiadomienie p.o. dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Stalowej 

Woli o oddaniu w najem sali lekcyjnej w ZSP Nr 2 dla pani Elżbiety Berezeckiej.  

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła zawiadomienie p.o. Dyrektora Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Stalowej Woli o oddaniu w najem sali lekcyjnej w ZSP Nr 

2 w dniu 12.05.2019 r. w godzinach od 12.30 do 17.30 dla nauczycielki szkoły w celu 

organizacji przyjęcia komunijnego. Starosta Janusz Zarzeczny uznał iż przeznaczenie 

wynajęcia sali na tego typu okoliczności nie jest odpowiednie chociażby ze względu 

na przepisy sanepidowskie, dlatego Starosta zaproponował nie przyjmować zawiadomienia 

Dyrektora. Starosta zarządził głosowanie za oddaleniem zawiadomienia. 

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zawiadomienie zostało oddalone.  

  



 
 

Ad. 5. Powiadomienie o wyniku postępowania konkursowego na stanowisko dyrektora 

Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli, ul. Kwiatkowskiego 1. 

 Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przedstawiła w imieniu przewodniczącego Komisji 

Konkuroswej o wynikach postępowania konkursowego na stanowisko dyrektora Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli, ul. Kwiatkowskiego 1. W wyniku przeprowadzonego 

postępowania Komisja postanowiła powierzyć stanowisko Panu Piotrowi Żyjewskiemu 

na okres od 01.09.2019 r. do 31.08.2024 r. 

 Zarząd Powiatu przyjął powiadomienie. 

 

Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora 

Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli, ul. Kwiatkowskiego 1. 

 Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przedstawiła projekt uchwały. Starosta zapytał, czy są 

pytania i uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta 

zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 25/141/2019 w sprawie zatwierdzenia konkursu 

na stanowisko dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli, ul. Kwiatkowskiego 1. 

 

Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Centrum Edukacji 

Zawodowej w Stalowej Woli, ul. Kwiatkowskiego 1. 

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przedstawiła projekt uchwały. Starosta zapytał, czy są 

pytania i uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta 

zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 25/142/2019 w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora 

Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli, ul. Kwiatkowskiego 1. 

 

Ad. 8. Wniosek dyrektor ZPO-W w sprawie uzgodnienia liczby wychowanków w grupie 

wychowawczej oraz wymiaru zajęć opiekuńczych i wychowawczych tygodniowego 

rozkładu zajęć z jedną grupą wychowawczą w Bursie Międzyszkolnej w Zespole 

Placówek Oświatowo-Wychowawczych. 

 Naczelnik Wydziału E przedstawiła wniosek dyrektor Zespołu Placówek Oświatowo-

Wychowawczych w sprawie uzgodnienia liczby wychowanków w grupie wychowawczej 

oraz wymiaru zajęć opiekuńczych i wychowawczych tygodniowego rozkładu zajęć z jedną 

grupą wychowawczą w Bursie Międzyszkolnej w Zespole Placówek Oświatowo-

Wychowawczych. Pani Dyrektor zaproponowała:  



 
 

 liczbę wychowanków – 33 osoby (było 30 osób) 

 tygodniowy wymiar zajęć opiekuńczych i wychowawczych – 55 godz. (było 55 godz.)  

Dyrektor ZPO-W Teresa Polowska powiedziała, że zwiększenie liczby wychowanków 

w grupie wynika z podwójnego naboru uczniów do szkół ponadpodstawowych w roku 

szkolnym 2019/2020 i zwiększenia liczby miejsc ze 150 do 165. Realizacja zajęć opiekuńczo-

wychowawczych w grupie, w wymiarze 55 godz. tygodniowo zapewnia całodobową opiekę 

i bezpieczeństwo wychowanków w placówce od godz. 1600 w niedzielę do godz. 600 w sobotę, 

zgodnie ze statutem bursy. Starosta Janusz Zarzeczny powiedział, że w jego ocenie należy 

zwiększyć tygodniowy wymiar godzin, aby został utworzony dodatkowy etat i mogłabyć 

zapewniona opieka dla dzieci pozostających na weekendy w placówce. Starosta 

zaproponował, aby zwiększyć tygodniowy wymiar do 60 godzin, wówczas łączna liczba 

etatów wyniosłaby 10. Dyrektor ZPO-W powiedziała, że jest to możliwe do wykonania. Mamy 

4 osoby z Ukrainy, a w statucie zapis że od poniedziałku do piątku w uzasadnionych 

przypadkach jest udzielana zgoda na pozostanie. W takim wypadku portier sprawuje nadzór 

nad uczniami Bursy. Starosta wyraził opinię, że powinna być to profesionalna opieka 

pedagoga, dlatego rekomenduje przyznanie tygodniowego wymiaru godzin i zwiększenie go 

do 60. Starosta zarządził głosowanie za zwiększeniem tygodniowego wymiaru do 60 godzin 

i zwiększeniem jednego etatu.  

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 

Ad. 9. Przyjęcie informacji na temat projektów edukacyjnych realizowanych w szkołach 

i placówkach prowadzonych przez Powiat Stalowowolski w roku szkolnym 

2018/2019. 

 Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przedstawiła informacje odnośnie projektów 

edukacyjnych realizowanych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski w roku szkolnym 2018/2019. Radny Andrzej Gargaś zapytał, czy są 

informacje odnośnie sprzętu jaki był zakupiony w ramach projektów? Naczelnik 

odpowiedziała, że informacja nie zawiera takich danych. Starosta Janusz Zarzeczny 

zobowiązał naczelnik do uzupełnienia informacji w tym zakresie i zaproponował przyjęcie 

informacji z zaznaczeniem o uzupełnienie wnioskowanych danych. Starosta zarządził 

głosowanie. 

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Informacja na temat projektów edukacyjnych realizowanych w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski w roku szkolnym 2018/2019 została przyjęta. 

  



 
 

Ad. 10. Projekt uchwały dotyczący przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego zmieniającej Uchwałę Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Stalowowolskiego w 2019 roku. 

 Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk przedstawił projekt uchwały. Naczelnik Wydziału 

powiedział, że z uwagi na to, że jest więcej chętnych aptek do całodobowego dyżuru należy 

zmienić harmonogram. Starosta uznał, że jest to pozytywna zmiana w uwagi na to, że ludzie 

bardzo się skarżyli na tworzące się podczas świąt i dni wolnych kolejki. Starosta zapytał, 

czy są pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Starosta zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 26/143/2019 dotyczącą przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej Uchwałę Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Stalowowolskiego 

w 2019 roku. 

 

Ad. 11. Wniosek Aeroklubu Stalowowolskiego w sprawie wsparcia finansowego, w kwocie 50 

tys. zł „20. Szybowcowych Mistrzostw Europy”. 

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk przedstawił wniosek Aeroklubu Stalowowolskiego 

w sprawie przyznania dofinansowania, w kwocie 50 tys. zł, na zakup paliwa niezbędnego 

do przeprowadzenia „20. Szybowcowych Mistrzostw Europy”, które odbędą się w dniach 

od 11 maja do 26 maja 2019 roku, na lotnisku w Turbi. Organizacja zawodów została zlecona 

Aeroklubowi na podstawie umowy podpisanej z Międzynarodową Federacją Lotniczą FAI. 

W 2019 roku będą to zawody najwyższej rangi w sporcie szybowcowym w Europie. Ich celem 

jest wyłonienie Mistrzów Europy w klasach: Otwartej, 18m oraz Dwumiejscowej 20m Multi-

Seat. Reprezentacja Narodowa podczas Mistrzostw będzie liczyła 6 załóg, po 2 w każdej 

z rozgrywanych klas. Naczelnik podkreślił, iż uczestnictwo w Mistrzostwach Europy 

na „własnym terenie” to realna szansa na potwierdzenie wysokich kwalifikacji naszych załóg, 

w tym zajecie miejsc medalowych. Koszt realizowanej imprezy, według wstępnie podanej 

kalkulacji we wniosku, wynosi ponad 740 tys. zł. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

powiedziała, że nie jest możliwe przeznaczenie środków finansowych z budżetu powiatu 

na zakup paliwa. Kwalifikacja przeznacznia ewentualnego dofinansowania musi ulec 

zmianie. Starosta Janusz Zarzeczny powiedział, że biorąc pod uwagę rangę imprezy 

oraz możliwości finansowe Powiatu, proponuję wesprzeć powyższe przedsięwzięcie w 

kwocie 10 tys. zł, z zaznaczeniem zmiany kwalifikacji przeznaczenia. Starosta zarządził 

głosowanie. 



 
 

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek Aeroklubu Stalowowolskiego został rozpatrzony pozytywnie. Przyznano kwotę 10 000 

zł. 

 

Ad. 12. Wniosek Szkolnego Klubu Przedsiębiorczości działającego przy Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych nr 3 w Stalowej Woli w sprawie dofinansowania zakupu nagród 

dla laureatów XII edycji Międzyszkolnego Konkursu Wiedzy o Prawach Konsumenta.  

 Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk przedstawił wniosek dyrektora Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych nr 3 w Stalowej Woli o dofinansowanie do zakupu nagród rzeczowych 

dla laureatów XII edycji Międzyszkolnego Konkursu Wiedzy o Prawach Konsumenta. 

Naczelniki powiedział, że w konkursie biorą udział uczniowie szkół ponadgimnazjalnych 

z terenu powiatu stalowowolskiego oraz powiatów ościennych. Konkurs ten cieszy się stałym 

zainteresowaniem wśród młodzieży. Finał odbędzie się 28 maja. Patronat merytoryczny 

nad konkursem objął Powiatowy Rzecznik Konsumentów - Agnieszka Kolba. Naczelnik 

zaproponował, aby przychylić się do wniosku dyrektora ZSP nr 3 i przeznaczyć kwotę 500 zł 

brutto ze środków budżetu Powiatu Stalowowolskiego ujętych w planie wydatków 

z przeznaczeniem na zakup nagród rzeczowych dla laureatów ww. konkursu. Starosta Janusz 

Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają inne propozycje lub mają uwagi 

do przedstawionego wniosku? Innych propozycji i uwag nie zgłoszono. Starosta zarządził 

głosowanie. 

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek Szkolnego Klubu Przedsiębiorczości działającego przy Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych nr 3 w Stalowej Woli został rozpatrzony pozytywnie. Przyznana kwota 

dofinansowania – 500 zł.  

 

Ad. 13. Wniosek Stowarzyszenia na Rzecz Dzieci i Młodzieży Niepełnosprawnej „Szansa” 

w Stalowej Woli w sprawie objęcia patronatem Marszu Godności Osób 

Niepełnosprawnych, a także dofinansowania organizacji tego wydarzenia. 

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk przedstawił wniosek prezes stowarzyszenia na Rzecz 

Dzieci i Młodzieży Niepełnosprawnej „Szansa” w Stalowej Woli z prośbą o objęcie patronatem 

Marszu Godności Osób Niepełnosprawnych, a także dofinansowania organizacji tego 

wydarzenia w kwocie 500 zł z przeznaczeniem na oprawę muzyczną oraz zakup artykułów 

papierniczych do zabaw kreatywnych organizowanych podczas tej imprezy. Starosta Janusz 

Zarzeczny zaproponował, aby pozytywnie rozpatrzyć wniosek i przyznać kwotę 500 zł 

z przeznaczeniem na w/w cel oraz zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają inne propozycje 



 
 

lub mają uwagi do przedstawionego wniosku? Innych propozycji i uwag nie zgłoszono. 

Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek Stowarzyszenia na Rzecz Dzieci i Młodzieży Niepełnosprawnej „Szansa” w Stalowej 

Woli został rozpatrzony pozytywnie. Przyznana kwota dofinansowania – 500 zł.  

 

Ad. 14. Wniosek Koła Łowieckiego Knieja w Stalowej Woli w sprawie objęcia patronatem 

zawodów w strzelectwie myśliwskim oraz o ufundowanie nagrody. 

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk przedstawił wniosek Zarządu Koła Łowieckiego 

Knieja w Stalowej Woli z prośbą o objęcie patronatem przez Starostę Stalowowolskiego 

zawodów w strzelectwie myśliwskim, które odbędą się 26 maja. Rywalizacja w klasie 

otwartej będzie toczyła się o Puchar Starosty Stalowowolskiego. Zawody mają charakter 

otwarty i mogą w nich uczestniczyć członkowie kół łowieckich z terenu powiatu 

stalowowolskiego, a także z innych regionów. Ponadto prezes koła zwraca się z prośbą 

o ufundowanie nagrody dla zwycięzcy zawodów w klasie otwartej. Starosta Janusz Zarzeczny 

zaproponował, aby przychylić się do wniosku i ufundować nagrodę w kwocie 800 zł brutto 

ze środków budżetu Powiatu Stalowowolskiego ujętych w planie wydatków 

z przeznaczeniem na zakup nagrody dla zwycięzcy w klasie otwartej oraz objęcie patronatem 

honorowym wydarzenia. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu 

zgłaszają inne propozycje lub mają uwagi do przedstawionego wniosku? Innych propozycji 

i uwag nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

  Wniosek Koła Łowieckiego Knieja w Stalowej Woli został rozpatrzony pozytywnie. Przyznana 

kwota dofinansowania - 800 zł. 

 

Ad. 15. Wnioski samorządowych instytucji kultury z terenu Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie częściowego dofinansowania kosztów organizacji imprez plenerowych 

w dziedzinie kultury i ochrony tradycji regionalnych. 

 Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk powiedział, że w dniu 29 stycznia 2019 roku 

w Starostwie Powiatowym odbył się Konwent Gmin Powiatu Stalowowolskiego z udziałem 

Starosty i Wicestarosty, Burmistrza Zaklikowa, Wójta Gminy Bojanów, Pysznicy, Radomyśla 

nad Sanem i Zaleszan. Przedmiotem spotkania było m.in. przeanalizowanie przez obecnych 

przedstawicieli samorządów formy organizacji dożynek powiatowych w bieżącej kadencji, 

którzy wspólnie zadecydowali o odstąpieniu od ich organizacji w dotychczasowej formule. 

Starosta powiedział, że, tegoroczne środki finansowe w wysokości 50 tys. zł, zarezerwowane 

w budżecie Powiatu zostaną zostaną równo podzielone między gminami, poza Stalową Wolą, 



 
 

i przeznaczone na dofinansowanie organizacji jednej, zaplanowanej w okresie letnim 

imprezy plenerowej, której organizatorem będzie samorządowa instytucja kultury w danej 

gminie. Ustalono także, aby organizowane imprezy były tematycznie związane z ochroną 

i promocją tradycji regionalnych i odbywały się pod patronatem Starosty. Starosta dodał, 

że taką informację otrzymali wszyscy dyrektorzy gminnych instytucji kultury, którzy zgodnie 

z powyższymi na Konwencie ustaleniami, złożyli stosowne wnioski na częściowe 

dofinansowanie z budżetu Powiatu kosztów organizacji następujących imprez: 

 

L.p. Nazwa instytucji 
Nazwa 

zadania 

Termin 

realizacji 

zadania 

Przeznaczenie dofinansowania 

Kwota 

dofinansowania 

w zł 

1.  
Gminny Ośrodek 

Kultury 
w Bojanowie 

Dni Miodu 
10 – 

11 sierpnia  
2019 roku 

1) Koncert Zespołu „Lesioki” 
2) Nagrody dla Grup Wieńcowych 
3) Koncert zespołu „Marut Muzic – 

Band” 

1) 6 000,00 
2) 1 000,00 
3) 3 000,00 

2.  
Dom Kultury 
w Pysznicy 

Królewski 
Jarmark 

16 czerwca 
2019 roku 

1) Wynajem nagłośnienia 
i oświetlenia 

10 000,00 

3.  
Gminne Centrum 

Kultury 
w Radomyślu n/S 

Dożynki 
Gminy 

Radomyśl n/S 

15 sierpnia 
2019 roku 

1) Koncert – Gwiazda wieczoru  
2) Upominki dla Grup Wieńcowych 
3) Wynajem sceny 

1) 5 000,00 
2) 1 500,00 
3) 3 500,00 

4.  
Gminny Ośrodek 

Kultury 
w Zaklikowie  

Dni 
Zaklikowa  

27 – 28 lipca 
2019 roku 

1) Koncert Zespołu „Classic”   10 000,00 

5.  
Gminny Ośrodek 

Kultury 
w Zaleszanach 

Dożynki 
Gminy 

Zaleszany 

18 sierpnia 
2019 u 

1) Koncert zespołu Power Play 
i Masters 

 10 000,00 

 Razem    50 000,00  

 

Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu,ają pytania lub uwagi do przedstawionych 

wniosków? Pytań i uwag nie złoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wnioski samorządowych instytucji kultury z terenu 

Powiatu Stalowowolskiego. Przyznana kwota dofinansowania – 50 000 zł (10 000 zł na każdą 

gminę). 

 

Ad. 16. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2019 rok. 

 W trakcie omawiania punkatu wyszedł radny Andrzej Gargaś. 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła projekt uchwały. Starosta zapytał, 

czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

 Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 25/144/2019 w spraiwe zmian w budżecie Powiatu 

Stalowowolskiego na 2019 rok.  

 



 
 

Ad. 17. Przyjęcie protokołów: 

• 23/2019 z dnia 28 marca 2019 r. 

Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają pytania lub uwagi do przedstawionego 

protokołu? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Protokół został przyjęty.  

 

• 24/2019 z dnia 04 kwietnia 2019 r. 

Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają pytania lub uwagi do przedstawionego 

protokołu? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Protokół został przyjęty.  

 

Ad. 18. Wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. 19. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Safin 

 

 Janusz Zarzeczny 

 Starosta Stalowowolski 

 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


